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OBEC ŠTÓS, 044 26 ŠTÓS, okres Košice-okolie 
                                              

Z Á P I S N I C A 
 

 

z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Štós, konané dňa 19.03.2025. 
 
Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Štós. 
 
Prítomní:                  
 
Poslanci obecného zastupiteľstva:  
Rastislav Balog – na začiatku OZ neprítomný, prítomný pri prijímaní uznesenia č. 135/2025 
Ing. Michaela Flachbartová 
Vojtech Klučarovský 
Alexander Šimko  
Ing. Vladimír Nagy 
René Billík 
 
Starosta obce Helmut Heinz                          
Zamestnanci obce: Ing. Jana Slavkovská 
Ing. Juraj Mosej – kontrolór obce  
 
Otvorenie zasadnutia: 
Zasadnutie otvoril predsedajúci Helmut Heinz, starosta obce Štós. 
 
Priebeh rokovania:                                             
Predsedajúci Helmut Heinz oznámil, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané 
v stanovenej lehote a že všetci poslanci obecného zastupiteľstva boli na toto zasadnutie 
písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov Obecného 
zastupiteľstva sú prítomní 6 poslanci, teda zasadnutie obecného zastupiteľstva je v zmysle § 
12 ods.7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášaniaschopné.   
 
Bod 1 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol poslancov: René Billík, Anton Imling 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci navrhol poslancov: Alexander Šimko, Vojtech 
Klučarovský 
Návrhová komisia ako aj overovatelia zápisnice boli uznesením schválení.  
 
Bod 2 
Schválenie programu 
Predsedajúci Helmut Heinz predložil návrh programu rokovania. Program rokovania obecné 
zastupiteľstvo schválilo.  
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Bod 3 
Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení z uplynulých zasadnutí obecného zastupiteľstva vykonal starosta 
obce Helmut Heinz. Konštatoval, že k 19.03.2025 nezostalo žiadne nesplnené uznesenie.  
Pri hlasovaní už bol prítomný aj poslanec Rastislav Balog. 
 
Bod 4 
Schválenie VZN obce Štós o určení spádovej materskej školy zriadenej obcou Štós 
Ing. Jana Slavkovská predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós. Vecne je úprava 
totožná s doterajšou úpravou, dôvodom nutnosti nového nariadenia je zosúladenie 
splnomocňujúcich ustanovení s aktuálnou legislatívou v nadväznosti na prenesený výkon 
štátnej správy vo vzťahu k materskej škole. Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po 
prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce Štós č. 1/2025 o určení 
spádovej materskej školy zriadenej obcou Štós. 
 
Bod 5 
Schválenie VZN obce Štós o určení výšky príspevku v materskej škole a v školskom 
zariadení 
Ing. Jana Slavkovská predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós. Vecne je úprava 
totožná s doterajšou úpravou, dôvodom nutnosti nového nariadenia je zosúladenie 
splnomocňujúcich ustanovení s aktuálnou legislatívou v nadväznosti na prenesený výkon 
štátnej správy vo vzťahu k materskej škole. Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po 
prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce Štós č. 2/2025 o určení 
výšky príspevku v materskej škole a v školskom zariadení zriadených obcou Štós. 
 
Bod 6 
Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu obce Štós 
Obecné zastupiteľstvo v tomto bode na návrh starostu obce p. Helmuta Heinza prerokovalo a 
uznesením schválilo čerpanie rezervného fondu na nasledovný účel: projektová 
dokumentácia /doplatok/ a realizácia trvalého dopravného značenia v obci Štós vo výške 
10 300,00 Eur – schválené uznesením. 
 
Bod 7 
Schválenie II. úpravy rozpočtu obce Štós za rok 2025 
Prednostka Ing. Jana Slavkovská informovala poslancov, že obsahom 2. úpravy rozpočtu 
obce Štós sú nasledovné položky:  
Navýšenie príjmovej finančnej operácie - nevyčerpaná dotácia základnej školy o 7 114,00 eur 
a zároveň úprava výdajových bežných položiek základnej školy nasledovne: 
- ZŠ - el. energia                   + 1088,00 eur 
- ZŠ - plyn                             + 2150,00 eur 
- ZŠ - telekomunikačné služby + 30,00 eur 
- ZŠ - všeobecný materiál     + 2706,00 eur 
- ZŠ - učebné pomôcky            +267,00 eur 
- ZŠ - školenie                          +671,00 eur 
- ZŠ - všeobecné služby            +202,00 eur 
  

Navýšenie príjmovej finančnej operácie zostatok fin. prostriedkov z predchádz. r. /účet ŠJ/ 
+645,00 eur a zároveň úprava bežnej výdajovej položky ŠJ - nákup potravín v rovnakej výške 
+645,00 eur.  
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Presun finančných prostriedkov vo výške 10 300,00 eur medzi položkami: úbytok 
z kapitálového výdaja a presun na bežný výdaj na verejné komunikácie. Čerpanie rezervného 
fondu bolo schválené na OZ dňa 11.12.2024. 
II. úprava rozpočtu obce Štós bola uznesením schválená. 
 
Bod 8 
Správa hlavného kontrolóra obce Štós o kontrolnej činnosti za rok 2024 
V tomto bode bola obecnému zastupiteľstvu predložená správa o kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra obce Štós za rok 2024, ktorú prečítal hlavný kontrolór Ing. Mosej. 
Obecné zastupiteľstvo jednohlasne vzalo túto správu uznesením na vedomie. 
 
Bod 9 
Rôzne 
 
Starosta obce v tomto bode informoval poslancov OZ o nasledovných skutočnostiach: 

- Inštalácia kamier v obci sa začína realizovať v počte 36ks, v budúcnosti sa ešte 
plánujú nainštalovať kamery na cintoríne. Odborne spôsobilá osoba vykonala 
prieskum trhu, víťaznou firmou sa stala spoločnosť ALFASAT, s.r.o. Moldava nad 
Bodvou, s ktorou je už zmluva uzatvorená a podpísaná. So spoloč. VSD, a.s. bola 
podpísaná zmluva o výpožičke podperných bodov elektrického NN vedenia. 
Prenájom je bezplatný a uzavretý na dobu neurčitú. 

- Pri príležitosti Dňa Zeme plánuje obec Štós v spolupráci s OPLSaR, s.r.o., 
organizáciami v obci, dobrovoľníkmi zrealizovať brigádu v obci.  

- Toho roku oslavuje náš dychový orcherster 100. výročie založenia, obec vyčlenila 
z rozpočtu finančné prostriedky na zorganizovanie tohto podujatia, potrebné je 
prehodnotiť v akom rozsahu pripravíme tohtoročné dni obce. 

- Starosta poďakoval členom dobrovoľného hasičského zboru, zamestnancom 
OPLSaR,s.r.o. za pomoc pri hľadaní strateného občana, táto akcia sa skončila 
úspešne. 

- V OPLSaR,s.r.o. končila viazanosť s dodávateľom na odber el.energie, bolo 
uskutočnené verejné obstarávanie, kde kritériom bola najnižšia cena za dodávku 
energie. OPLSaR, s.r.o. by tak mal ročne ušetriť cca. 20 000,00 eur na energiách.  

- Na júnovom zasadnutí OZ budú predložené výsledky hospodárenia za obec 
a OPLSaR,s.r.o. 

Poslanec R.Balog predniesol informáciu o tom, že v poštovej schránke našiel anonym od 
občanov. Túto informáciu potvrdili ďalší 5 poslanci, poslanec V.Klučarovský v schránke 
anonym nemal. Poslanec R.Balog položil otázku smerom k poslancom, či sa tým anonymom 
budú zaoberať. Starosta k tej téme uviedol, že anonymy sa neriešia, v zásuvke vo svojej 
kancelárií má mnoho anonymov, v ktorých sa spomína bývalý starosta, aj poslanci a neriešil 
to vôbec a už nie verejne. 
Poslanec V.Klučarovský sa opýtal, kedy ten anonym poslanci našli vo svojich schránkach 
a prečo o tom neupovedomili starostu, ale čakali až doteraz. Poslanec R.Balog a R.Billík 
majú na svojich domoch nainštalované kamery, takže určite budú mať záznam o tom, kto ten 
anonym vhodil do schránok. 
Poslanec A.Imling navrhol pracovnú poradu, na ktorú bude prizvaný aj p. kontrolór a body 
anonymu budú prerokované. 
V súvislosti so správou hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2024, v ktorej 
zisteným nedostatkom bola nesplnená povinnosť bývalého starostu zverejňovať Oznámenie 
funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 
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Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov bola položená 
otázka poslancom V.Klučarovským, či si orgán činný v trestnom konaní pýtal registratúrny 
denník, nakoľko bývalý starosta po prečítaní správy kontrolóra uviedol, že „majetkové 
priznania“ podával a sú zapísané v tzv. poštovej knihe. Ďalšou položenou otázkou poslanca 
V. Klučarovského bola, či má obec v evidencii podpísaný dokument – zmluvu o prenájme 
chaty Porča. Odpoveď starostu bola, že v registratúre ani v evidencii zmlúv sa takáto zmluva 
nenachádza. Ďalšou položenou otázkou poslanca V. Klučarovského bola, či bola v roku 2022 
/pred komunálnymi voľbami/ podaná občanom /dom so súp.č. 90/ obci žiadosť s povinnými 
prílohami o pripojenie na verejný vodovod. Konateľ OPLSaR,s.r.o. a zároveň poslanec 
A.Šimko odpovedal, že on ako konateľ túto vec neriešil. 

 
Záver 
V závere zasadnutia OZ p. starosta Helmut Heinz ukončil rokovanie a poďakoval za účasť 
poslancom OZ ako aj ostatným prítomným.   
 
 
 
Helmut Heinz                                                             Ing. Jana Slavkovská 
Starosta obce Štós                                                       Prednostka OcÚ Štós – zapisovateľka 
 
 
 
 
Overovatelia: Vojtech Klučarovský                      Alexander Šimko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


